
 

COMISSIÓ D’ASSOCIACIONS 

 

Lloc: Aula 40.004 (Campus Ciutadella) i online. 

Data: 10/03/2022 

Hora d’inici: 17.35 h 

Hora d’acabament: 19.15 h 

 

25 Assistents: 

 

Cinta Campos (SACU) 

Clara Velasco (Delegada del Rector pels Estudiants) 

Pablo Pareja (Vicerector de Professorat i les Relacions amb la Comunitat) 

Pol Villaverde ( Representant de les associacions al CEUPF) 

Ada Font (Estudiant en pràctiques del CEUPF) 

Martí Serra (l'Universitari) 

Alba Maria Perea (Aemmar) 

Helena Crusats (AeFPE) 

Igor Coelho Vianna (Grey Rose Capital) 

Andreu Marchena (Associació d’Estudiants en Defensa de l’Educació Pública) 

Martina Roig (Associació d’Estudiants en Defensa de l’Educació Pública) 

Matías Díaz (FNEC) 

Pau M. Duran (FNEC) 

Sergi Tura (S’ha Acabat!) 

Diego Colette (AIESEC) 

Aina Patiño (UNSA) 

Mateo Cabrero (AREI) 

Júlia Raventós (AREI) 

Francisco Javier Moreno (Barcelona Debating Society) 

Lluís Furriol (Pompeu Consulting) (Entrepreneurship Society) 

Nil Payeras (Pompeu Consulting) 

Lisa Grimaldi (Pompeu C. Management) 

Bernat Lleixà (deba-t.org) 

Diana Bertalín (Trempats de la UPF) 

Pol Puig (AEMA) 

 

Ordre del dia 

1. Valoració de la 9a Mostra d’Associacions 

2. Augment del pressupost d’ajut a les associacions 

3. Distribució de despatxos per les associacions 

4. Precs i preguntes 

 

Desenvolupament de la sessió i acords 

 

1. Valoració de la 9a Mostra d’Associacions 

 

En Pol Villaverde dona la benvinguda als assistents, agraeix la seva participació activa a la Comissió, 

recorda l’existència del grup de WhatsApp i dona pas a la intervenció del Vicerector de Professorat i 

Relacions amb la Comunitat, Pablo Pareja, i la Delegada del Rector pels estudiants, Clara Velasco. En 



 

Pablo Pareja celebra l'esdeveniment de la Mostra d'Associacions. D'altra banda, condemna que l'ús de 

la intimidació i la violència verbal que van exercir alguns membres de la comunitat per fer fora a S'ha 

Acabat de la Mostra d'Associacions el dia 23 de febrer del 2022. 

 

Torn obert d'intervencions i preguntes 

 

Diverses associacions presenten les seves preguntes i en Pablo Pareja les contesta detingudament. 

D'altra banda, també es realitzen una sèrie d'intervencions de valoració de la Mostra d'associacions per 

part dels representants de diferents associacions. 

 

Es pregunta des de l'associació FNEC els motius de la cancel·lació a la Mostra d'Associacions al 

Campus de Poblenou. En Pablo Pareja explica la cronologia d'esdeveniments que van portar a cancel·lar 

la Mostra a Poblenou. Esmenta que va ser una decisió política que es va prendre perquè no es podia 

garantir la seguretat a la Mostra d'Associacions a Poblenou el dia 24 de febrer del 2022. Un factor 

determinant va ser una trucada per parts dels Mossos d’Esquadra afirmant que els constava que no 

podien garantir la seguretat al campus l’endemà. Es menciona que s'estan adoptant mecanismes per 

evitar que un episodi semblant al del dia 23 de febrer del 2022 no es torni a produir, i es contemplen 

opcions com ara demanar carnets als accessos, entre d’altres. El Vicerector consideraria un fracàs haver 

d’arribar a aquest punt, però assegura que no es permetrà que aquella situació torni a repetir-se. 

 

D'altra banda, FNEC condemna com una vulneració del principi d'autonomia universitària el fet que 

alguns diputats accedissin i assatgessin estudiants a les immediacions del Campus el mateix 23 de 

febrer. En Pablo Pareja expressa els seus dubtes sobre la vulneració de tal principi, però explica que es 

va demanar als diputats que marxessin del Campus i així ho van fer. 

 

Finalment, en Pablo Pareja demana a les associacions que en el cas que tinguin propostes per evitar en 

un futur un esdeveniment com el del dia 23 de febrer del 2022, les facin arribar. Aquestes propostes 

seran recollides per na Cinta Campos. 

 

El Vicerector de Professorat i de Relacions amb la Comunitat, Pablo Pareja i la Delegada del Rector 

pels Estudiants, Clara Velasco, abandonen la sessió.  

 

La representant de l'Associació d'Estudiants de Medicina planteja la possibilitat de realitzar una Mostra 

d'Associacions a Campus Mar. En Pol Villaverde valora positivament la proposta, la iniciativa serà 

tinguda en consideració l'any vinent. També explica les dificultats per aconseguir organitzar la Mostra 

tant a Ciutadella com a Poblenou. D'altra banda, es recorda que totes les associacions poden posar 

estands sol·licitant-ho via CAU a Direcció de Campus. 

 

Es planteja la possibilitat de dur a terme la Mostra d'Associacions al 1r trimestre. En Pol Villaverde 

explica que en el primer trimestre a causa del funcionament del CEUPF i el relleu dels membres a la 

Coordinadora General i el Secretariat Tècnic hi ha un problema de calendari que impedeix organitzar 

la Mostra d'Associacions per part dels càrrecs entrants. Així doncs, habitualment la Mostra 

d'Associacions s'acaba posposant a un moment en què els càrrecs ja estan més consolidats. Per exemple, 

esmenta que ell mateix, en Pol Villaverde, va ser escollit com a Representant de les Associacions al 

Secretariat Tècnic al mes de novembre de l’any 2021. 

 

Per part d'un representant d'una associació a la Comissió d'Associacions es proposa que la renovació de 

càrrecs es porti a terme abans. Na Cinta Campos detalla el per què s'ha establert aquest calendari de 



 

renovació de càrrecs estudiantils i el per què això no és possible modificar-ho. Per exemple: no és 

possible fer la renovació de càrrecs a l'inici del mes de setembre perquè encara no han començat les 

classes. Tot i així, es podria donar la possibilitat d'organitzar la Mostra d'Associacions per part de les 

persones que ocupen el càrrec l'any acadèmic anterior, deixar-ho tot tancat i comprometre's més enllà 

de la durada del mandat encara que formalment no s'ocupi el càrrec. En Pol Villaverde deixa oberta 

aquesta possibilitat pel que fa al càrrec seu de manera individual i en allò que l'afecta a ell mateix. 

 

Na Júlia Raventós planteja com a proposta per evitar possibles enfrontaments es parteixi la mostra en 

dos, la meitat d'associacions un dia i l'altra meitat el següent dia. Així associacions enfrontades 

ideològicament no coincidirien. A més, planteja que s'ha de parlar amb les associacions amb caràcter 

polític per evitar els enfrontaments. En segon lloc, planteja que vinguin els cossos de seguretat per 

garantir la seguretat de tothom a la Mostra. I, en tercer lloc, planteja fer una sèrie de formacions. 

 

En Pol Villaverde comenta que els dies abans de la Mostra d'Associacions va parlar amb diverses 

persones representants de les associacions previsiblement enfrontades per evitar que es produís cap 

conflicte. 

 

Una representant de les associacions comenta que li va semblar bastant malament que la seva associació 

hagués d'abandonar la Mostra algun temps perquè tenien la parada plena del fum de les bengales. Posa 

en contraposició, que associacions que van organitzar l'acció de fer fora S'ha Acabat! de la Universitat, 

van poder desenvolupar la seva activitat a la Mostra amb normalitat. 

 

2. Augment del pressupost d’ajut a les associacions 

 

En Pol Villaverde comenta una qüestió plantejada per un membre de l'Universitari a la darrera reunió 

de la Comissió sobre l’augment del pressupost d'ajut a les associacions. A més a més, en Pol Villaverde 

explica que es va adreçar al SACU via correu per demanar un augment del pressupost d'ajut per les 

associacions. La resposta va ser negativa. La resposta a aquests correus va ser que ja hi havia hagut un 

augment del pressupost d'ajut a les associacions més o menys recent i que l'augment del pressupost 

d'ajut a les associacions no es podria donar en la pròxima convocatòria. Na Cinta Campos comenta que 

el pressupost per les associacions es va augmentar anteriorment fent dues convocatòries d'ajut. Així i 

tot, el pressupost només és de 14.000 euros per totes les associacions. Proposa que les associacions de 

forma col·lectiva instin a l'augment del pressupost. 

 

Una representant d'una associació comenta només se'ls hi atorga un 20% pels costos de manteniment. 

Na Cinta Campos comenta que aquesta limitació no l'estableix el SACU sinó que s'estableix a nivell 

legal. 

 

En Matías Díaz suggereix que aquesta qüestió també sigui tinguda en compte pel CEUPF. En Pol 

Villaverde comenta que redactarà un comunicat de mínims per fer-lo arribar a en Pablo Pareja. 

 

En Bernat Lleixà proposa que es donin ajudes no només monetàries i de caràcter copmpartit. Per 

exemple: una subscripció compartida a Zoom. D'altra banda, planteja una recalendarització per demanar 

ajuts per part de les associacions. Na Cinta Campos planteja que es facin arribar aquestes propostes al 

Vicerectorat. 

 

S'acorda demanar un augment del pressupost global i recollir les diverses propostes de millora. 

 



 

3. Distribució de despatx per les associacions 

 

En Pol Villaverde explica que es va adreçar al SACU via email per tal d'aconseguir una llista de tots els 

despatxos disponibles per associacions, totes les associacions amb despatx i totes les que han sol·licitat 

un despatx. El SACU va informar que no podria tenir a punt aquesta informació pel dia que se celebrava 

la Comissió d’Associacions, però que en un futur pròxim es faria arribar aquesta informació a en Pol 

Villaverde. 

   

Es planteja aquest punt arran d'una qüestió alçada per FNEC l'anterior comissió. En Pol Villaverde 

comenta que el SACU li va explicar que fa dos anys es van racionalitzar l'ús dels despatxos i que aquesta 

qüestió està pendent de revisió. 

 

Diverses associacions plantegen les seves queixes amb relació al repartiment de despatxos. 

 

Na Cinta Campos planteja que a principi de curs seria bo que les associacions plantegessin aquestes 

qüestions per fer una repartició de despatxos més eficient i que el contacte per correu amb el SACU fos 

més fluït. D'altra banda, també es compromet a fer una relació dels despatxos i les associacions. 

 

La representant de l'Associació d'Estudiants de Medicina planteja les desigualtats entre els diferents 

Campus pel que fa a l’accés als despatxos. 

 

Na Cinta Campos comenta que plantejarà aquestes qüestions al Vicerector Pablo Pareja. 

 

4. Precs i preguntes 

 

En Pol Villaverde comenta que a la Coordinadora General s’ha plantejat fer un comunicat en condemna 

de l’activitat de S’ha Acabat! Però que aquesta votació s’ha posposat. D’altra banda, s’informa que al 

CEUPF s’ha obert un procediment de reforma del Reglament. L’activitat del CEUPF té una incidència 

en les associacions. Per exemple: hi ha un lloc per les associacions al Secretariat Tècnic del CEUPF 

però aquest representant de les associacions no té dret a vot amb el Reglament actual. 

 

A més a més, es planteja que existeix la Comissió de la Taula d’Emergència Climàtica i que està pendent 

de renovació. Es proposen 2 candidats: Pol Puig Bioscà i Matías Díaz Roqueta. Aquests nomenaments 

seran tinguts en compte als òrgans pertinents del CEUPF.  

 

S’aixeca acta.  


		2022-03-14T11:31:54+0100
	POL VILLAVERDE CORTADELLAS - DNI 49185136G




